

《初二英语日记三篇（带中文）》

初二英语日记 篇一

Today was a bright, sunny day. After breakfast, I headed to the library. I borrowed books on physics and mathematics, which are my favorite subjects. I spent an hour reading about Newton's laws and algebraic equations. It was challenging, but I enjoyed it. Later, I met my classmate, Tom. We sat down and discussed the difficult parts together. We helped each other understand the concepts better. After studying, we played a game of table tennis to relax. It was a productive day, and I feel more confident in these subjects now. I'm looking forward to more study sessions like this.

今天是一个阳光明媚的日子。早饭后，我去了图书馆。我借了一些关于物理和数学的书籍，这两个科目是我最喜欢的。我花了一个小时阅读有关牛顿定律和代数方程的内容。虽然有点难，但我很享受这个过程。后来，我遇到了我的同学汤姆。我们坐下来一起讨论那些难懂的部分，互相帮助对方更好地理解这些概念。学习之后，我们打了一场乒乓球来放松。这是一个充实的日子，我现在对这些科目更有信心了。我期待着更多这样的学习时光。

初二英语日记 篇二

Today was a sunny day, and I woke up early feeling full of energy. After having a quick breakfast of bread and milk, I decided to spend my morning reading English books. I love reading stories in English because it helps me improve my vocabulary and grammar.

In the afternoon, my friends and I went to the park nearby. We played football and flew kites happily. It was so much fun running around and laughing together. Later, we sat on the grass, chatting about our dreams and plans for the future.

Evening came quickly, and I helped my mom prepare dinner. We had noodles with vegetables and meat, which was delicious. After dinner, I did my homework carefully, reviewing what I learned today. I feel proud of myself for being productive and enjoying every moment of my day.

今天是个晴朗的日子，我早早地醒来，精力充沛。匆匆吃过面包和牛奶作为早餐后，我决定用上午的时间来读英语书。我喜欢读英文故事，因为这有助于我提高词汇量和语法。

下午，我和朋友们去了附近的公园。我们开心地踢足球、放风筝。一起在草地上奔跑欢笑真是太有趣了。之后，我们坐在草地上，聊起了各自的梦想和对未来的计划。

傍晚很快就到了，我帮忙妈妈准备晚餐。我们吃了有蔬菜和肉的面条，非常美味。晚饭后，我认真地做了作业，复习了今天学到的知识。我为自己充实而愉快的一天感到自豪。

初二英语日记 篇三

Today, our class had a science experiment. We learned about plants. We planted seeds and will observe their growth. It was fun to dig in the soil and place the seeds carefully. I hope my plant grows tall and strong. After school, I went home and did my homework. I also read a chapter of a novel for English class. It was an interesting story about a detective. I can't wait to read more!

今天，我们班进行了一个科学实验。我们学习了关于植物的知识。我们种下了种子，并将观察它们的成长。挖土并小心翼翼地放置种子非常有趣。我希望我的植物能长得又高又壮。放学后，我回家做了作业，还为我们英语课读了一章小说。这是一个关于侦探的有趣故事。我迫不及待想继续阅读!

